
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 27. april 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 713 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 713:  

”Hvor meget skal den økonomiske ramme for vederlagsfri fysioterapi (speciale 62), 

som forhandles mellem Danske Fysioterapeuter og RLTN, øges i de kommende år så-

fremt der forudsættes en årlig vækst i antal patienter på hhv. 2 % og 4 %?” 

 

Svar:  

Som det fremgår af spørgsmålet pågår der aktuelt overenskomstforhandlinger mel-

lem Danske Fysioterapeuter og Regionernes Lønnings- og Takstnævn (RLTN) om ord-

ningen for vederlagsfri fysioterapi. Jeg henholder mig til, at den økonomiske ramme 

for ordningen fastlægges af parterne som led i forhandlingerne. 
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